
Zápis z jednání komise RM

Název Komise sociální, zdravotní a pro Projekt Zdravé město a MA21

Datum konání 6. 10. 2015

Místo konání MěÚ Šlapanice 

Přítomni
Dobiášová Vlaďka, Mgr., Karafiátová Eva, Králová Marie,  
Kusová Dobromila, Lejdarová Hana,MUDr.,  Merclová Eva, Ing, 
Sova Tomáš

Omluven
Burianová  Jiřina,  Jiráčková  Eva,MUDr,  Krčková  Iveta,
Lahodová Jaroslava  

Program

1. Přivítání členů komise 
2.        Vyhodnocení aktivit Projektu Zdravé město
3. Projednání Plánu zlepšování 2016 -  plán aktivit 2016
4. Podněty od občanů, diskuze
5. Ostatní
6.         Závěr
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10. schůze Komise zdravotní, sociální a pro PZM a MA21
1. Přivítání členů komise, prezenční listina
2. Vyhodnocení aktivit Zdravé město:

- Světový den výživy – preventivní program o anorexii, bulimii ve 
spolupráci s organizací Podané ruce a ZŠ Šlapanice a říjnové 
farmářské trhy – výživová poradkyně – medializace na webu, 
infokanále a fb
- Veřejné fórum – ověřovací anketa vyjde s novým číslem ŠZ – právě
v tisku

3. Projednání Plánu zlepšování na rok 2016 – plán aktivit
členové komise obdrželi plán dopředu elektronicky – 
připomínkování

 návrh na kurzy první pomoci v rámci Hasičina nejen dřina –  dohodu 
s p. Velanem zajistí p.Jiráčková, p. Dobiášová 

 zapojit se do celonárodní kampaně Ukliďme Česko
 termín Veřejného fóra 2016 – 22. 9. 2016
 návrh na projednání do rady

4. Podněty od občanů, diskuze
- diskuze na téma většího využití Klubu důchodců – p. Kusová – 
senioři se schází na svých pravidelných setkáních, dále jsou 
organizováni ve spolcích – zahrádkáři, SPCCH – výlety, dále výlety 
pořádané městem. Širší diskuze – na kulatých stolech pro seniory v 
letošním i loňském roce minimální účast. Závěr – více se zaměřit na 
např. počítačové kurzy pro seniory – návrh do rady
- p. Lejdarová – měření čistoty ovzduší, emisí, smogu – zjistit, jestli 
se dají využívat hodnoty ze stanice Tuřany, zda nejsou odlišné od 
šlapanických hodnot – kontrolní měření? Zjistit možnosti – návrh na 
projednání do rady
- diskuze na téma seniorbus – paní starostka přislíbila účast na 
dalším setkání komise 19.1.2015

5. Ostatní
 paní Lahodová – Změna pro Šlapanice ohlásila odstoupení z komise, 

oznámení do rady a žádost o výměnu člena
 Další schůze 19. 1. 2016 v 17 h, poté každé třetí úterý v měsíci

6. Závěr
 Schválení Plánu zlepšování pro rok 2016 – postoupit do rady
 Návrh na zřízení počítačových kurzů pro seniory ve spolupráci se ZŠ a 

externím lektorem – postoupit do rady
 měření čistoty ovzduší ve Šlapanicích – zjistit platnost dat z tuřanské 

měřící stanice pro Šlapanice – možnost kontrolního měření a porovnání 
dat – postoupit do rady

 oznámení o odstoupení paní Lahodové /Změna pro Šlapanice/ z komise 
– postoupit do rady

Vyhotovila: Mgr. Vlaďka Dobiášová
Ověřila. Marie Králová
Podpisy:
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